
 

 
  
 

 
Číslo zápisnice SZFB-K-01/2023 

 
 

Zápisnica zo zasadnutia Konferencie SZFB 
                                                                                                        

Názov športovej organizácie Slovenský zväz florbalu 
Názov zasadajúceho orgánu Konferencia Slovenského zväzu florbalu 
Miesto konania zasadnutia Zvolen, Hotel Tenis 

Deň konania zasadnutia 01.07.2023 
Čas začiatku zasadnutia 11:28 hod. 
Čas ukončenia zasadnutia 19:00 hod. 

Predsedajúci Juraj Hvozdík 
Zapisovateľ Pavol Vrábeľ 

 
 

Delegáti klubov prítomní na zasadnutí 
1. Juraj Dudovič   Florbalový a bedmintonový klub ATU Košice  
2. Michal Bortlík   Vysokoškolský klub Pedagogickej Fakulty Univerzity Komenského  

                             Hurikán Bratislava  
3. Pavol Veninger  ŠK Lido  
4. Daniel Baránek             Academic Žilinská univerzita v Žiline  
5. Helena Kunšteková  Žatva 90 Dolný Kubín  
6. Peter Tydlačka   NTS FK - ZŠ Nemšová  
7. Martin Kopejtko  FK Florko Košice  
8. Miroslav Sága   ŠK 1. FBC Trenčín  
9. Jana Sokolíková  ŠK Victory Stars Dubnica nad Váhom  
10. Juraj Kašuba   1.SC Malacky  
11. Matej Porubčan            ŠK 98 Pruské  
12. Juraj Matejka   FK AS Trenčín  
13. Juraj Hvozdík   ŠK HARGAŠOVA ZÁHORSKÁ BYSTRICA 
14. Vladimír Roziak  Snipers Bratislava  
15. Gerhard Puchír   Florbalový klub Michalovce  
16. Martin Sikorjak             FBC Mikuláš Prešov  
17. Maroš Jakubčo             Sabinovský florbalový klub  
18. Peter Šimko       FbK Turany  
19. Peter Hinka   Klub hokejbalu a florbalu Púchov  
20. Dušan Ďuríček   ŠK Harvard Partizánske  
21. Jakub Pandoš     Školský športový klub Stars Lipany  
22. Tomáš Chvála   FBC Lions Bratislava  
23. Peter Janda                 ICE Players Sereď  
24. Patrik Bulko   Revel sport club 
25. Peter Holekši   Športový klub Modra  
26. Roman Cibík   Up Management s.r.o.  
27. Marek Marko   Športový klub FBC Levice  
28. Milan Rajcsinecz           Športový klub Radoľa – Florbalový oddiel Vretenice 
29. Gabriel Nagy               Športový klub FTC Fiľakovo 
30. Michal Duran   BS floorball Academy 
31. Tomáš Matina              FBK Surikayty Košice 
32. Daniel Dobrovodský Florbalový klub Nižná  
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Delegáti klubov neprítomní na zasadnutí 

1. Marián Zrník   ŠK Juventa Žilina  
2. Patrik Foltys   ŠK Slávia SPU DFA NITRA 
3. Milan Burdeľ                FK Tvrdošín 
4. Radoslav Ujhelyi  Občianske združenie Mladosť Trebišov  
5. Ján Lukáč                    OZ Meteníci Likavka 
6. Juraj Čierňava   MKŠK FK Kysucké Nové Mesto  
7. Vladimír Koňak             ŠK FBK Kométa Spišská Nová Ves  
8. Peter Mišenda    FbC Young Arrows Spišská Nová Ves  
9. Slavomír Ciglan  DTF team Detva  
10. Tomáš Trudič   Fair Play Sports  
11. Marián Polák   Športová škola Galaktikos 
12. Ľubomír Ihradský         Športový klub 1. FBC Zvolen  
13. Ľubomír Adamčík  Spojený Florbalový klub Rabča a Oravská Polhora "FBK RAptORs"  
14. Beáta Pinterová  Športový klub Fair Levice  
15. Zdenko Babík   1. FBK Banská Bystrica  
16. Samuel Halmo   Florbal Topoľčany  
17. Oliver Halák                 FBC White Eagles Bratislava 
18. Rastislav Zajac   FK Martinské Medvede  
19. Peter Jurga   JSC educationis  
20. Marek Onderko  Florbalová akadémia Košice  
21. Matej Fedorek   OZ Falcons Stará Ľubovňa  
22. Tibor Drozd   Footballandia  
23. Ján Muranský   Florbalový klub QuickBall Levoča  
24. Michaela Šinková          FBC Bratislava Giants  

 
 

Hostia prítomní na zasadnutí 
1. Peter Zámečník 
2. Miroslav Bukviš 
3. Daniel Babčan 
4. Dudovičová Barbora 
5. Klobučník Jakub 
6. Mitter Lukáš 
7. Dárius Siheľský 
8. Veronika Bělová 
9. Ján Janda 
10. Ján Štofko 
11. Jakub Kučera 
12. Pavol Popovec 
13. Jozef Halás 
14. Pavol Vrábeľ 

 
Počet členov potrebných na uznášaniaschopnosť 29 
Uznášaniaschopnosť áno 
Počet hlasov potrebných na schválenie rozhodnutia 
V čase zahájenia konferencie prítomných 32 delegátov so 137 hlasmi 

69 

Po začatí zasadnutia predsedajúci konštatuje, že lehota 7 dní na
prípravu konferencie dodržaná 

bola 
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Schválený program konferencie 

1. Otvorenie 
2. Schválenie skrutátorov, zapisovateľa, overovateľov zápisnice, členov mandátovej a 

návrhovej komisie 
3. Schválenie programu konferencie 
4. Voľba predsedu a členov Odvolacej komisie 
5. Návrh na vylúčenie riadneho člena zo SZFB 
6. Správa o činnosti prezidenta a prezídia 
7. Správa o činnosti odbornej Komisie vzdelávania a talentovanej mládeže (KVTM) 
8. Správa o hospodárení SZFB 
9. Správa audítora k účtovnej závierke 
10. Výročná správa SZFB 
11. Výročná správa kontrolóra 
12. Zmena prestupového poriadku 
13. Diskusia 
14. Záver 

 
 

Podklady k jednotlivým bodom rokovania: 

 boli zaslané elektronicky k bodom 3.,  8. – 12. 

 boli predložené na zasadnutí k bodom 4. - 7.,   

 sú archivované na sekretariáte SZFB 
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Bod č. 1 Otvorenie 
Popis Konferenciu otvoril prezident Slovenského zväzu florbalu Martin Kopejtko. Privítal

všetkých delegátov a hostí konferencie a odovzdal slovo predsedajúcemu Jurajovi 
Hvozdíkovi, ktorý takisto privítal všetkých delegátov a hostí  konferencie. 
Po vykonanej prezentácii bolo prítomných 32 delegátov,  ktorí  disponovali 137 platnými 
hlasmi. Na uznášaniaschopnosť konferencie bolo potrebných 29 prítomných delegátov, 
takže predsedajúci konštatoval, že konferencia je uznášaniaschopná a môže pokračovať 
ďalším bodom programu rokovania. 

 
 

Bod č. 2 Schválenie skrutátorov, zapisovateľa, overovateľov zápisnice, členov 
mandátovej a návrhovej komisie 

Popis Predsedajúci konferencie navrhol: 
 za skrutátorov: Miroslav Bukviš – hlavný skrutátor, Patrik Pelegrin, Pavol Veninger 
 za overovateľov zápisnice: Michal Bortlík, Peter Janda 
 za členov mandátovej komisie: Helena Kunšteková – predsedníčka,  

Daniel Baránek, Jana Sokolíková 
 za členov návrhovej komisie: Ján Janda – predseda, Daniel Dobrovodský, Marek 

Marko 
 za zapisovateľa: Pavol Vrábeľ 

 
Číslo 
uznesenia 

K-SZFB/01/001-2023 

Návrh 
uznesenia 

Konferencia SZFB schvaľuje 

 za skrutátorov: Mroslav Bukviš – hlavný skrutátor, Patrik Pelegrin, Pavol Veninger 
 za overovateľov zápisnice: Michal Bortlík, Peter Janda 
 za členov mandátovej komisie: Helena Kunšteková – predsedníčka,  

Daniel Baránek, Jana Sokolíková 
 za členov návrhovej komisie: Ján Janda – predseda, Daniel Dobrovodský, Marek 

Marko 
 za zapisovateľa: Pavol Vrábeľ 

Hlasovanie 
o návrhu 

ZA:  137/ PROTI: 0/ ZDRŽAL SA: 0 / NEHLASOVAL: 

Výsledok 
hlasovania 

schválené 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

ROKOVANIE O JEDNOTLIVÝCH BODOCH PODĽA PROGRAMU ZASADNUTIA 
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Bod č. 3 Schválenie programu konferencie 
Popis Predsedajúci konferencie oboznámil delegátov s programom konferencie, 

ktorý bol klubom zaslaný elektronicky: 
Program: 

1. Otvorenie 
2. Schválenie skrutátorov, zapisovateľa, overovateľov zápisnice, členov 

mandátovej a návrhovej komisie 
3. Schválenie programu konferencie 
4. Voľba predsedu a členov Odvolacej komisie 
5. Návrh na vylúčenie riadneho člena zo SZFB 
6. Správa o činnosti prezidenta a prezídia 
7. Správa o činnosti odbornej Komisie vzdelávania a talentovanej mládeže (KVTM) 
8. Správa o hospodárení SZFB 
9. Správa audítora k účtovnej závierke 
10. Výročná správa SZFB 
11. Výročná správa kontrolóra 
12. Zmena Prestupového poriadku 
13. Diskusia 
14. Záver 

Vyjadrenia 
členov 
orgánu 

M. Bortlík: navrhol zaradiť do programu doplnenie k bodu Zmena prestupového 
poriadku SZFB 
H. Kunšteková: navrhla za klub Žatva 90 Dolný Kubín zaradiť do programu nový bod 
Zmena Súťažného poriadku SZFB 
H. Kunšteková: navrhla za klub Žatva 90 Dolný Kubín zaradiť do programu nový bod 
Zmena predpisov Predpis o povinnosti klubu mat mládežnícke družstvá a Príkladný 
sadzobník poriadkových pokút 
P. Bulko: navrhol zaradiť doplnenie programu Zmena Súťažného priadku SZFB (štart 
o 3 kategórie vyššie) 
P. Bulko: navrhol zaradiť do programu nový bod Zmena predpisu súťaže 1. liga 
žien 2023/2024 
P. Bulko: navrhol zaradiť do programu nový bod Zmena termínu prihlasovania do 
súťaže 1.liga žien 2023/2024 

Zoznam 
podkladov 
k bodu 

Program 

 
 

Číslo 
uznesenia 

K-SZFB/01/002-2023 

Návrh 
uznesenia 

Konferencia SZFB schvaľuje 

 Doplnenie návrhu M. Bortlíka ako materiál k bodu programu Zmena 
Prestupového poriadku SZFB 

Hlasovanie 
o návrhu 

ZA:  137/ PROTI: 0/ ZDRŽAL SA: 0 / NEHLASOVAL: 

Výsledok 
hlasovania 

schválené 
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Číslo 
uznesenia 

K-SZFB/01/003-2023 

Návrh 
uznesenia 

Konferencia SZFB schvaľuje 

 Doplnenie programu o nový bod Zmena Súťažného poriadku SZFB  (v zmysle 
návrhu Žatva 90 Dolný Kubín) 

Hlasovanie 
o návrhu 

ZA:  121/ PROTI: 6/ ZDRŽAL SA: 10 / NEHLASOVAL: 0 

Výsledok 
hlasovania 

schválené 

 
Číslo 
uznesenia 

K-SZFB/01/004-2023 

Návrh 
uznesenia 

Konferencia SZFB schvaľuje 

 Doplnenie programu o nový bod Zmena Súťažného poriadku SZFB -  štart o 
3 kategórie vyššie podľa návrhu P. Bulka) 

Hlasovanie 
o návrhu 

ZA:  69/ PROTI: 6/ ZDRŽAL SA: 27 / NEHLASOVALO: 35 

Výsledok 
hlasovania 

schválené 

 
Číslo 
uznesenia 

K-SZFB/01/005-2023 

Návrh 
uznesenia 

Konferencia SZFB schvaľuje 

 Doplnenie programu o nový bod Zmena predpisov Predpis o povinnosti klubu 
mat mládežnícke družstvá a Príkladný sadzobník poriadkových pokút (Návrh 
Žatva 90 Dolný Kubín) 

Hlasovanie 
o návrhu 

ZA:  121/ PROTI: 6/ ZDRŽAL SA: 10 / NEHLASOVAL: 0 

Výsledok 
hlasovania 

schválené 

 
Číslo 
uznesenia 

K-SZFB/01/006-2023 

Návrh 
uznesenia 

Konferencia SZFB schvaľuje 

 Doplnenie programu o nový bod Zmena predpisu súťaže 1. liga žien 
2023/2024 (návrh P. Bulka) 

Hlasovanie 
o návrhu 

ZA:  113/ PROTI: 18/ ZDRŽAL SA: 6 / NEHLASOVAL:0 

Výsledok 
hlasovania 

schválené 

 
Číslo 
uznesenia 

K-SZFB/01/007-2023 

Návrh 
uznesenia 

Konferencia SZFB schvaľuje 

 Doplnenie programu o nový bod o Zmena termínu prihlasovania do súťaže 1. 
liga žien 2023/2024 (návrh P. Bulka) 

Hlasovanie 
o návrhu 

ZA:  113/ PROTI: 18/ ZDRŽAL SA: 6 / NEHLASOVAL:0 

Výsledok 
hlasovania 

schválené 
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Číslo 
uznesenia 

K-SZFB/01/008-2023 

Návrh 
uznesenia 

Konferencia SZFB schvaľuje 

Program konferencie SZFB: 
1. Otvorenie 
2. Schválenie skrutátorov, zapisovateľa, overovateľov zápisnice, členov 

mandátovej a návrhovej komisie 
3. Schválenie programu konferencie 
4. Voľba predsedu a členov Odvolacej komisie 
5. Návrh na vylúčenie riadneho člena zo SZFB 
6. Správa o činnosti prezidenta a prezídia 
7. Správa o činnosti odbornej Komisie vzdelávania a talentovanej mládeže (KVTM) 
8. Správa o hospodárení SZFB 
9. Správa audítora k účtovnej závierke 
10. Výročná správa SZFB 
11. Výročná správa kontrolóra 
12. Zmena Prestupového poriadku 
13. Zmena Súťažného poriadku SZFB  
14. Zmena predpisov Predpis o povinnosti klubu mat mládežnícke družstvá o a 

Príkladný sadzobník poriadkových pokút 
15. Zmena predpisu súťaže 1. ligy žien 2023/2024 
16. Zmena termínu prihlasovania do súťaže 1.liga žien 2023/2024 
17. Diskusia 
18. Záver 

Hlasovanie 
o návrhu 

ZA: 125 / PROTI: 12 / ZDRŽAL SA: 0/ NEHLASOVAL: 0 

Výsledok 
hlasovania 

Schválené 
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Bod č. 4 Voľba predsedu a členov Odvolacej komisie 
Popis Voľby riadil predseda volebnej komisie p. P. Zámečník. Voľby sa uskutočnili podľa 

platného Volebného poriadku SZFB. Volebná komisia obdržala tieto návrhy 
na kandidátov do orgánov SZFB v počte: 
• 1 kandidát na predsedu Odvolacej komisie SZFB – JUDr. Veronika Fröhlich 
Predseda volebnej komisie predniesol návrh, aby bola voľba verejná.  
Zoznam kandidátov na volené funkcie je súčasťou zápisnice z volieb do orgánov SZFB 
a je zverejnený na webovej stránke SZFB.  

Vyjadrenia 
členov 
orgánu 

_ 

Zoznam 
podkladov 
k bodu 

Zoznam kandidátov na volené funkcie 

 
Číslo 
uznesenia 

K-SZFB/01/009-2023 

Návrh 
uznesenia 

Konferencia SZFB schvaľuje 

 verejnú voľbu predsedu  Odvolacej komisie SZFB 

Hlasovanie 
o návrhu 

ZA: 131/ PROTI: 0 / ZDRŽAL SA: 0/ NEHLASOVAL: 6 

Výsledok 
hlasovania 

 schválené   

 
 

Číslo 
uznesenia 

K-SZFB/01/010-2023 

Návrh 
uznesenia 

Konferencia SZFB schvaľuje 

 kandidáta JUDr. Veroniku Fröhlich do funkcie predsedu Odvolacej komisie 
SZFB 

Hlasovanie 
o návrhu 

ZA: 131/ PROTI: 0/ ZDRŽAL SA: 0/ NEHLASOVAL: 6 

Výsledok 
hlasovania 

schválené 
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Bod č. 5 Návrh na vylúčenie riadnych členov zo SZFB 
Popis Materiál predložila v zastúpení Matriky SZFB p. H. Kunšteková, ktorá predniesla 

návrh na vylúčenie klubov: 
FRAŠTAK BOYS Hlohovec, je členom SZFB od 10.4.2015. Klub neuhradil členský 
príspevok za klub  za  rok 2023. Klub je dlhodobo nečinný,  členské  od r. 2017 sa im 
odpočítavalo zo zostatku zábezpeky za súťaž,  v ktorej boli  v sezóne 2016/17, až do 
vyčerpania. V roku 2023 bola klubu zaslaná  upomienka. Evidovaný  zástupcu  klubu 
oznámil, že klub je nečinný,  zanikol, preto nemajú záujem  byť naďalej členmi  SZFB. 
Klubu bolo oznámene, že ako má postupovať pri žiadosti o vystúpenie zo SZFB,  klub 
však  odhlášku nevie poslať  z dôvodu nefunkčnosti klubu 
 

Cassovia Sport Partners, je členom SZFB od 9.6.2017. Klub neuhradil členský 
príspevok za klub  za 2 roky 2022, 2023. Klubu boli zaslané  v  priebehu 2 rokov viaceré 
výzvy a upomienky. Klub na poslednú upomienku odpovedal, že nemá záujem 
pokračovať v členstve.  Klubu bolo oznámené, že ako má postupovať pri žiadosti 
o vystúpenie zo SZFB, klub však doposiaľ odhlášku neposlal. Klub bol riešený aj 
na zasadnutí  RR  VYCH SZFB, kde bol daný návrh na vylúčenie zo SZFB . 
Číslo uznesenia: RR VY SZFB/03/2022-2023:Cassovia Sport Partners - z dôvodu 
neuhradenia členského príspevku napriek opakovanej písomnej výzve a z dôvodu 
neprihlásenia žiadneho družstva do súťaže organizovanej SZFB alebo jeho členmi v dvoch 
po sebe nasledujúcich súťažných ročníkoch – klub nemal v sezónach 2020/2021, 
2021/2022 a 2022/2023 prihlásené žiadne družstvo do súťaží organizovaných SZFB 
Platobný príkaz č. 22 2022  0083, ktorý bol splatný dňa 15.1.2022 a Platobný príkaz 
č.  22  2023 0084, ktorý bol splatný dňa 15.1.2023 spolu vo výške 92,00 EUR klub 
neuhradil. Klub  mal naposledy svoje družstvá v  organizovanej súťaži SZFB v sezóne 
2018/19. 
 

FBC MH Florbal Bratislava, je členom SZFB od 15.9.2018. Klub neuhradil členský 
príspevok za klub  za 3 roky 2021/2022/2023. Klubu boli zaslané  v  priebehu 3 rokov 
viaceré výzvy a upomienky. Klub na posledné výzvy už nereaguje. 
Platobný príkaz č. 22 2021 0020, ktorý bol splatný dňa 15.1.2021,  Platobný príkaz 
č.  22  2022 0020, ktorý bol splatný dňa 15.1.2022, Platobný príkaz č.  22  2022 0020, 
ktorý bol splatný dňa 15.1.2023,  spolu vo výške 107,00 EUR klub neuhradil. Klub  mal 
naposledy svoje družstvá v  organizovanej súťaži SZFB v sezóne 2018/19. 
  
Maskantje Juniors, je členom SZFB od  6.4.2020. Klub neuhradil členský príspevok za 
klub  za 2 roky 2022, 2023. Klubu boli zaslané  v  priebehu 2 rokov viaceré výzvy 
a upomienky. Klub na výzvy vôbec  nereaguje. Klub bol riešený aj 
na zasadnutí  RR  VYCH SZFB, kde bol daný návrh n a vylúčenie zo SZFB. 
Číslo uznesenia: RR VY SZFB/03/2022-2023:  Maskantje juniors - z dôvodu neuhradenia 
členského príspevku napriek opakovanej písomnej výzve a z dôvodu neprihlásenia 
žiadneho družstva do súťaže organizovanej SZFB alebo jeho členmi v dvoch po sebe 
nasledujúcich súťažných ročníkoch – klub nemal v sezónach 2020/2021, 2021/2022 a 
2022/2023 prihlásené žiadne družstvo do súťaží organizovaných SZFB. Platobný príkaz 
č. 22 2022 0088, ktorý bol splatný dňa 15.1.2022 a Platobný príkaz č.  22  2023 0089, 
ktorý bol splatný dňa 15.1.2023 spolu vo výške 44,00 EUR klub neuhradil.
Klub  neprihlásil od vzniku svojho členstva  žiadneho športovca alebo družstvo 
do súťaže organizovanej SZFB.  

Vyjadrenia 
členov 
orgánu 

- 

Zoznam 
podkladov 
k bodu 

zoznam členov  
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Číslo 
uznesenia 

K-SZFB/01/011-2023 

Návrh 
uznesenia 

Konferencia SZFB schvaľuje 

 vylúčenie riadneho člena SZFB  FRAŠTAK BOYS Hlohovec z dôvodu neplnenia 
si základných povinností riadneho člena v SZFB 

Hlasovanie 
o návrhu 

ZA: 131/ PROTI: 0/ ZDRŽAL SA: 0/ NEHLASOVAL: 6 

Výsledok 
hlasovania 

schválené 

 
Číslo 
uznesenia 

K-SZFB/01/012-2023 

Návrh 
uznesenia 

Konferencia SZFB schvaľuje 

 vylúčenie riadneho člena SZFB  Cassovia Sport Partners z dôvodu neplnenia 
si základných povinností riadneho člena v SZFB 

Hlasovanie 
o návrhu 

ZA: 131/ PROTI: 0/ ZDRŽAL SA: 0/ NEHLASOVAL: 6 

Výsledok 
hlasovania 

schválené 

 
Číslo 
uznesenia 

K-SZFB/01/013-2023 

Návrh 
uznesenia 

Konferencia SZFB schvaľuje 

 vylúčenie riadneho člena SZFB  FBC MH Florbal Bratislava z dôvodu 
neplnenia si základných povinností riadneho člena v SZFB 

Hlasovanie 
o návrhu 

ZA: 131/ PROTI: 0/ ZDRŽAL SA: 0/ NEHLASOVAL: 6 

Výsledok 
hlasovania 

schválené 

 
 

Číslo 
uznesenia 

K-SZFB/01/014-2023 

Návrh 
uznesenia 

Konferencia SZFB schvaľuje 

 vylúčenie riadneho člena SZFB  Maskantje Juniors z dôvodu neplnenia si 
základných povinností riadneho člena v SZFB 

Hlasovanie 
o návrhu 

ZA: 131/ PROTI: 0/ ZDRŽAL SA: 0/ NEHLASOVAL: 6 

Výsledok 
hlasovania 

schválené 

 
V čase od 12,35 vyhlásil predsedajúci 10 min. prestávku. 
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Bod č. 6 Správa o činnosti prezidenta a prezídia 
Popis Správu o činnosti prezidenta a prezídia predložil prezident SZFB M. Kopejtko. 

Správa o činnosti prezidenta a prezídia obsahovala činnosti a projekty ktoré sa  
v uplynulom období realizovali, resp. sa pripravovali na realizáciu v nasledujúcom 
období.  
 
Následne prezident informoval: 
 
- o organizačno-personálnej štruktúre SZFB 
- o náraste počtu registrovaných členov o 2848 v porovnaní k 01.05.2021 
- o aktivitách, ktoré s konali v mestách po celom Slovensku (reprezentačné 

zraz, školenia, EYOF, regionálne zrazy, MSR, galavečer a pod.) 
- o zdrojoch financovania 
- o podpore klubom zo strany SZFB a SZFB s.r.o. 
- o vzniku 10 nových klubov a ich podpore štartovacím balíčkom 
- o školských súťažiach ZŠ a SŠ, do ktorých neinvestoval SZFB vlastné finančné 

prostriedky, všetko financovalo ministerstvo a Ekofond SPP. Tu vyzdvihol prácu M. 
Kunšteka, ktorý spracoval celú túto súťaž  a zároveň poďakoval všetkým, ktorí na 
tomto participovali. 

- taktiež poďakoval p. Sarnovskému a p. Hvozdíkovi, nakoľko dokázali pre 
florbal pritiahnúť partnerov ako napr. stávková kancelária Fortuna, Ekofond 
SPP 

- na príklade vzniku nového klubu vysvetlil,  koľko financií uhradí klub vo forme 
poplatkov na začiatku sezóny t.j. výdajov do SZFB a k akej sume sa vie dostať 
po konečnom sčítaní t.j. príjmov zo SZFB. To isté vysvetlil aj na príklade TOP 
klubu, pričom kluby sú v pluse 

- o elementárnej športovej štruktúre 
- o jednotlivých reprezentáciách 
- o vzniku regionálnych akadémií v Košiciach, Trenčíne a od novej sezóny aj v Žiline 

a Bratislave 
- o projekte Majstrovstvá Európy od r. 2025 
- predstavil – florbal bližšie verejnosti – (EYOF BB – fun zóna, Olympiáda mládeže 

Šamorín – fun zóna, MSR zákl. a stred. škôl - chillout zóna,  prostredníctvom 
3X3FLORBAL (FLORBAL V MESTE), celoročné turnaje pre verejnosť, kempy, 
turnaje  

- o absolvovaní pracovného stretnutia s reprezentačnými trénermi a KVTM, kde  
zadefinovali pyramídu výchovy  

- o vlastnej identite – informoval o ESHOP-e 
- o Medzinárodnom dni florbalu 12.04.2023 
- o galavečere 
- o projekte Floorball Fit For Future (4F), kde ocenil prístup P. Zámečníka ako 

garanta projektu, pričom p. Zámečník bude mať v rámci diskusie prezentáciu 
k tomuto projektu 

- na záver prítomných informoval o „NOVEJ DEKÁDE FLORBALU“, ktorá bude 
dopracovaná na základe výstupov z Floorball Fit For Future (4F) a pripomenul, že 
sme 5 najlepšou federáciou 
 

Následne prezident SZFB poďakoval členom prezídia a klubom za spoluprácu a ukončil 
svoju prezentáciu. 

Vyjadrenia 
členov 
orgánu 

V. Roziak:  mal faktickú poznámku k správe prezidenta čo s týka finančnej a 
materiálnej stránky podpory pre kluby. 
Položil prezidentovi otázky: 
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1. V súvislosti s konaním ME sa mal SZFB vyjadriť za organizovanie majstrovstiev. 
Reprezentácia stojí zväz veľa, preto, čo od toho očakávame. 
2. Je cítiť popularizáciu florbalu, ale ako na to ďalej nadviazať, kde sú tie ciele, ako tú 
popularizáciu vyťažiť. 
M. Kopejtko: čo sa týka ME, hlasovalo sa o formáte, nie o tom, že budú na Slovensku. 
Do organizovania pôjde SZFB až vtedy, až na to bude finančné krytie. Momentálne je 
situácia taká, že nás čakajú voľby a všetko sa bude odvíjať až potom. Celkovo chce 
zväz nadviazať a robiť všetko preto, aby sa florbal na Slovensku posúval ďalej. 

Zoznam 
podkladov 
k bodu 

Prezentácia 

 
 

Číslo 
uznesenia 

K-SZFB/01/015-2023 

Návrh 
uznesenia 

Konferencia SZFB berie na vedomie 

 Správu o činnosti prezidenta a prezídia 

Hlasovanie 
o návrhu 

ZA: 137/ PROTI: 0/ ZDRŽAL SA: 0/ NEHLASOVAL: 0 

Výsledok 
hlasovania 

schválené 
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Bod č. 7 Správa o činnosti odbornej Komisie vzdelávania a talentovanej mládeže 
(KVTM) 

Popisv Správu o činnosti odbornej Komisie vzdelávania a talentovanej mládeže predniesli 
predseda KVTM D. Siheľský a člen KVTM P. Pelegrin 
Ako prvý vystúpil P. Pelegrin. 
P.Pelegrin na začiatok potreboval prítomným uviesť, že v posledných týždňoch  
bola KVTM na rôznych fórach negatívne prepieraná, čo nepovažuje za korektné, 
pretože všetko sa dá vysvetliť priamou a osobnou komunikáciou. Následne 
odprezentoval svoju činnosť v KVTM: 

- informoval o regionálnych výberoch a o ďalšom projekte U17 
- vysvetlil, že výchova mládeže je proces a odprezentoval dlhodobý rozvoj 

športovcov 
- informoval, že kluby dostanú metodiku, ostatné bude už len na kluboch 
- dal návrh aby U19 spadala pod KVTM, nakoľko sú to ešte mládežníci 
- KVTM chce spolupracovať s klubmi, je to ale hlavne aj o postoji klubov voči 

KVTM 
- apeloval, aby sa kategória mladší žiaci nehrala na výsledky 
- predostrel tréningový, výchovnovzdelávací a prijímací proces regionálnych 

florbalových akadémií; kondičnú, florbalovú a všeobecnú prípravu a 
odprezentoval videá s kondičnou prípravou, hernou prípravou 

 
V čase od 14,30 – 15,15 dal predsedajúci prestávku na obed. 

 
Následne pokračoval v prezentácii predseda KVTM D.Siheľský. 

- oboznámil prítomných, že  sa riešila negatívne KVTM na sociálnych sieťach 
a po kluboch 

- kritizoval členov prezídia p. Klobučník a p. Bulka, ktorému vytkol jeho 
morálne vlastnosti 

- informoval o svojej činnosti, nakoľko veľa ľudí o tom nevie; priblížil svoje 
fungovanie v KVTM, ako aj celkovo svoje pôsobenie v SZFB 

- pozitívne sa vyjadril k spolupráci s prezidentom a viceprezidentom 
a kolegom P.Pelegrinom 

- taktiež sa pozitívne vyjadril k spolupráci s H.Kunštekovou a M. Kunštekom 
- pripomenul aj konflikt s reprezentačným trénerom mužov R.Mrázkom, 

pričom vyzdvihol iniciatívu prezidenta, ktorý sprostredkoval pracovné 
stretnutie, z ktorého vzišlo pokračovanie novej spolupráce 

- začal predstavovať činnosť KVTM ako celku 
- žiadal o prepojenie ISF so vzdelávacím portálom, avšak neúspešne 
- informoval o tom, že KVTM nemá sekretára a túto pozíciu zastáva on, čiže 

celá administratívna činnosť je na jeho pleciach 
- ďalej priblížil financovanie výberov 
- prezentoval v 5 bodoch riešenia týkajúce sa vzdelávania a požiadal, aby sa 

konferencia uzniesla na týchto 5 bodoch a požiadal P. Bulka, aby predniesol 
tento návrh ako člen prezídia 

- odprezentoval jedno riešenie týkajúce sa regionálnych výberov 
 

Vyjadrenia 
členov 
orgánu 

P. Bulko: odmieta kritiku od D. Siheľského a nerozumie jej. Stále je ešte členom KVTM, 
preto nerozumie, prečo mu nie sú zasielané materiály ako členovi KVTM. Nerozumie 
niektorým argumentom D. Siheľského, pritom ale vyzdvihuje odbornú činnosť 
P. Pelegrina a D. Siheľského. Nesúhlasil s vyjadrením D. Siheľského na adresu trénera 
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R.Mrázka. Apeloval na vzájomnú komunikáciu a spoluprácu 
J. Klobučník: ku kritike zo strany D. Siheľského uviedol, že k niektorým bodom KVTM 
sa vyjadril na prezídiu , hlavne ako a využívali finančné prostriedky na regionálne  zrazy; 
Nie je si vedomý, že by verejne niekoho pošpinil. Nenapadol odbornosť a fungovanie 
vzdelávania, ale mal výhrady ku komunikácii KVTM voči klubom 
D. Dobrovodský: poďakoval za prácu v KVTM P. Pelegrinovi a D. Siheľskému. 
Odprezentoval správu KVTM zo stretnutia 4F a odpovede predsedu KVTM, kedy sa k 
týmto odpovediam vyjadril p. Dobrovodský kriticky. Porovnal rozpočty KVTM a predniesol 
stručnú analýzu výdavkov, pričom apeloval na efektívnejšie nakladanie s financiami. 
Navrhol, aby výbery boli pod jednou komisiou, aby boli rovnaké princípy a metodika. 
Nerozumie, že KVTM nevie spolupracovať s trénerom R.Mrázkom a prekvapila ho miera 
útokov na trénera R.Mrázka. Je potrebné aby sa našla spoločná reč, a ten právny spôsob 
fungovania. Navrhol, aby boli zorganizované doškoľovacie seminára. V súvislosti  s 
metodikou uviedol, že kluby by mali zo zväzu dostávať materiál, ako majú fungovať. 
Súhlasí s P. Pelegrinom, aby mladší žiaci nehrali na výsledky. Je potrebné aby sme sa 
spájali a zdieľali si informácie. KVTM musí mať dôveru, ktorá podľa jeho názoru 
momentálne nie je. 
V. Roziak: podľa neho sú metodika a školenia super, a oceňuje to. Nerozumie tomu, že 
niektorí tréneri riešia iba výsledky. Niektoré veci boli podľa neho vytrhnuté z kontextu. 
Má za to, že KVTM nie je kontaktným bodom pri nejakom probléme, pretože sú to 
členovia prezídia ktorým sú dávané pripomienky, aby sa tým zaoberali. Veľa bolo 
povedané o zlej vnútornej komunikácii – zdôraznil, že toto sa nemá riešiť na konferencii, 
pričom má pocit, že sa s KVTM nedá dohodnúť. 
M. Sága: vychádzajúc z odprezentovaného ako aj pripomienok je to podľa neho boj                       
o pozície. Pokiaľ sú tréneri spokojní tak P.Pelegrin a D.Siheľský pracujú dobre. KVTM 
treba dať mandát; dlhodobo vykonávajú činnosť dobre, a preto ich treba podporiť.                     
K P. Bulkovi uviedol, že je šikovný, inteligentný, ale na druhej strane sofistikovaný 
manipulátor a manipulácia informácii je najhoršia vec. Má za to, že tieto veci treba riešiť 
s kompetentnými na prezídiu 
D. Baránek: opýtal sa akú dlhú dobu má mandát KVTM a či sa neuvažuje o výberových 
konaniach. 
M. Kopejtko: na otázku p. Baránka odpovedal, že KVTM má mandát do konca 
volebného obdobia súčasného prezídia. 
J. Hvozdík: nepáči sa mu táto debata ohľadne KVTM,  hlavne nezhody, a nepáčia sa 
mu osobné útoky. Opakovane prehlásil, že tréner R.Mrázek má plnú podporu prezídia. 
Oznámil, že  sa zorganizuje spoločné pracovné stretnutie za účasti - Siheľský, Pelegrin, 
Bulko, Dobrovodský, Klobučník a Mrázek - a vypracuje spôsob  rozvoja florbalu na 
Slovensku, už v skoršom období spomínaný dokument tzv. „Slovenská cesta“ 
M. Kopejtko: uviedol, že reprezentační tréneri R.Mrázek a M.Jedlička majú podporu 
prezídia. Súhlasí s p. Hvozdíkom, aby sa ohľadne „Slovenskej cesty“ zorganizovalo 
spoločné pracovné stretnutie a na zasadnutí prezídia 13.júla to preberú.  

Zoznam 
podkladov 
k bodu 

Prezentácia p. Pelegrin 
Prezentácia p. Siheľský 
 

 
  Pred hlasovaním o uznesení prebehla prezentácia delegátov. Prezentovalo sa 30 delegátov s počtom      
  hlasov 130. 
 

Číslo 
uznesenia 

K-SZFB/01/016-2023 

Návrh 
uznesenia 

Konferencia SZFB berie na vedomie 

 Správu o činnosti odbornej Komisie vzdelávania a talentovanej mládeže 

Hlasovanie 
o návrhu 

ZA: 118/ PROTI: 0/ ZDRŽAL SA: 8/ NEHLASOVAL: 4 

Výsledok 
hlasovania 

schválené 
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Bod č. 8 Správa o hospodárení SZFB 
Popis Správa o hospodárení za rok 2022 bola zaslaná klubom. Správa poskytuje  podrobnú

analýzu       výsledkov   hospodárenia                             Slovenského   zväzu  florbalu.  
 

Vyjadrenia 
členov 
orgánu 

- 

Zoznam 
podkladov 
k bodu 

Správa o hospodárení SZFB za rok 2022 

 
Číslo 
uznesenia 

K-SZFB/01/017-2023 

Návrh 
uznesenia 

Konferencia SZFB schvaľuje 

 Správu o hospodárení SZFB za rok 2022 

Hlasovanie 
o návrhu 

ZA: 130 / PROTI: 0/ ZDRŽAL SA: 0/ NEHLASOVAL: 0 

Výsledok 
hlasovania 

schválené 
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Bod č. 9 Správa auditora k účtovnej závierke 
Popis Správu audítora k účtovnej závierke za rok 2022 bola zaslaná klubom.

Audit účtovnej závierky uskutočnila spoločnosť TATRAAUDIT Bratislava, ktorá 
konštatovala, že priložená účtovná závierka poskytuje pravdivý a verný obraz 
finančnej situácie zväzu. 

Vyjadrenia 
členov 
orgánu 

- 

Zoznam 
podkladov 
k bodu 

Správa auditora k účtovnej závierke 

 
Číslo 
uznesenia 

K-SZFB/01/018-2023 

Návrh 
uznesenia 

Konferencia SZFB berie na vedomie 

 Správu auditora k účtovnej závierke za rok 2022 

Hlasovanie 
o návrhu 

ZA: 124/ PROTI: 0/ ZDRŽAL SA: 0/ NEHLASOVAL: 6 

Výsledok 
hlasovania 

schválené 
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Bod č. 10 Výročná správa SZFB 
Popis Výročná správa SZFB bola zaslaná klubom. Výročná správa SZFB obsahuje všetky 

zákonom stanovené náležitosti, ako napr. ročnú účtovnú závierku, výrok audítora  
k ročnej účtovnej závierke, návrh na vysporiadanie výsledku hospodárenia, zmeny 
vykonané v zakladajúcom dokumente a iných predpisoch, atď. K Výročnej správe SZFB 
bol uskutočnený nezávislý audit spoločnosťou TATRAAUDIT Bratislava. 

Vyjadrenia 
členov 
orgánu 

-  

Zoznam 
podkladov 
k bodu 

Výročná správa SZFB za rok 2022 

 
Číslo 
uznesenia 

K-SZFB/01/019-2023 

Návrh 
uznesenia 

Konferencia SZFB schvaľuje 

 Výročnú správu SZFB za rok 2022 

Hlasovanie 
o návrhu 

ZA: 118/ PROTI: 0/ ZDRŽAL SA: 6/ NEHLASOVAL: 6 

Výsledok 
hlasovania 

schválené 
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Bod č. 11 Výročná správa kontrolóra 
Popis Výročná správa kontrolóra bola zaslaná klubom. Správa obsahuje pohľad kontrolóra 

zväzu na činnosť všetkých orgánov SZFB a hospodárenie SZFB. Výsledky vnútornej 
kontroly SZFB a to, kontrola hospodárenia s majetkom a finančnými prostriedkami 
SZFB, kontrola dodržiavania právnych predpisov a rozhodnutí bola bez nedostatkov. Čo 
sa týka legislatívnej činnosti, tak pri zmenách v predpisoch SZFB boli dodržané všetky 
potrebné náležitosti podľa Stanov SZFB v súlade so zákonom o športe. 

Vyjadrenia 
členov 
orgánu 

-  

Zoznam 
podkladov 
k bodu 

Výročná správa kontrolóra za rok 2022 

 
Číslo 
uznesenia 

K-SZFB/01/020-2023 

Návrh 
uznesenia 

Konferencia SZFB berie na vedomie 

 Výročnú správu kontrolóra za rok 2022 

Hlasovanie 
o návrhu 

ZA: 124/ PROTI: 0/ ZDRŽAL SA: 0/ NEHLASOVAL: 6 

Výsledok 
hlasovania 

Schválené 

 
 
 
V čase 17:12 hod  oznámila predsedníčka mandátovej komisie H.Kunšteková, že sa na konferencii 
nachádza už len 28 delegátov s počtom hlasom 118, tým pádom nie je konferencia uznášania 
schopná. 
 
Predsedajúci vyhlásil od 17:15 hod  10 min. prestávku. 
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V čase 17:33 hod,  pred prezentáciou bodu č. 12 programu, oznámila predsedníčka mandátovej komisie H. 
Kunšteková, že sa na konferencii nachádza už len 26 delegátov s počtom hlasom 112, konferencia teda nie je 
uznášania schopná. 
  

Bod č. 12 Zmena Prestupového poriadku SZFB 
Popis Tento bod bol do programu Konferencie SZFB zaradený na základe žiadosti  

V. Roziaka.  Jeho návrh bol zaslaný klubom pred konaním konferencie. K tomuto 
bodu bol pripojený aj návrh M. Bortlíka  schválený ako materiál na začiatku 
konferencie, týkajúci sa striedavého štartu junioriek. 
V. Roziak odprezentoval konkrétne návrhy na zmenu výšky výchovného  
a odstupného, pričom tieto porovnal s prestupovými poriadkami všetkých veľkých 
kolektívnych športov, ktoré sú porovnateľné našej úrovni. 

- prestupový poriadok sa neupravoval už asi 8 rokov a výchovné, ktoré bolo nastavené 
už absolútne nie je relevantné a neodzrkadľuje zvyšovanie nákladov, ktoré nastalo 
za ten čas 

- v našom prestupovom poriadku nie je zakomponovaná výkonnostná zložka (všetky 
ostatné športy ju majú). 

- Prestupové čiastky sú vo florbale suverénne najnižšie spomedzi všetkých iných 
športov 

- zastáva názor, že vyššie prestupové čiastky podporia vznik a životnosť nových a 
menších klubov, pre ktoré to bude forma ochrany a motivácie 

Na záver navrhol prezídiu upraviť Prestupový poriadok v zmysle jeho návrhu a 
požiadal prítomných o diskusiu k návrhu ako aj o prípadné návrhy klubov. 

Vyjadrenia 
členov 
orgánu 

Vzhľadom k tomu, že konferencia nebola uznášaniaschopná, prebehla k uvedenému 
návrhu len voľná diskusia, bez hlasovania. 
Do voľnej diskusie sa V. Roziak,  M. Bortlík, D. Dobrovodský, M. Jakubčo, M. Sikorjak, 
H. Kunšteková, P. Hinka, P. Veninger, D. Ďuríček 

Zoznam 
podkladov 
k bodu 

Návrh na zmenu Prestupového poriadku SZFB 
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Bod č. 13 Zmena Súťažného poriadku SZFB 
Popis Tento bod bol do programu Konferencie SZFB zaradený na základe žiadosti klubu 

Žatva 90 Dolný Kubín prednesený H. Kunštekovou aj s príslušným materiálom, 
doplnený návrhom P. Bulka o možnosť štartu hráčok o 3 kategórie vyššie. 

Vyjadrenia 
členov 
orgánu 

Vzhľadom k tomu, že konferencia nebola uznášaniaschopná, prebehla k uvedenému 
návrhu len voľná diskusia, bez hlasovania. 
D. Baránek pri tomto bode predniesol návrh, a to umožnenie štartu staršej hráčky o 
kategóriu nižšie v regióne. 
Do voľnej diskusie sa ďalej zapojili  M. Bortlík, D. Dobrovodský, M. Jakubčo. 

Zoznam 
podkladov 
k bodu 

Návrh na zmenu Súťažného poriadku SZFB 
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Bod č. 14 Zmena predpisu o povinnosti mať mládežnícke družstvá a Príkladný 
sadzobník poriadkových pokút 
 

Popis Tento bod bol do programu Konferencie SZFB zaradený na základe žiadosti klubu 
Žatva 90 Dolný Kubín a bol prednesený H. Kunštekovou aj s príslušným materiálom.  

Vyjadrenia 
členov 
orgánu 

Vzhľadom k tomu, že konferencia nebola uznášaniaschopná, prebehla k uvedenému 
návrhu len voľná diskusia, bez hlasovania. 
Do voľnej diskusie sa zapojili  M. Bortlík, D. Dobrovodský, M. Jakubčo, D. Baránek,     
P. Bulko 

Zoznam 
podkladov 
k bodu 

Návrh na zmenu predpisov  Predpis o povinnosti klubu mat mládežnícke družstvá a 
Príkladný sadzobník poriadkových pokút 
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Bod č. 15 Zmena predpisu súťaže Z1 2023/2024 

 
Popis Tento bod bol do programu Konferencie SZFB zaradený na základe žiadosti                     

P. Bulka predloženej na konferencii. 

Vyjadrenia 
členov 
orgánu 

Vzhľadom k tomu, že konferencia nebola uznášaniaschopná, prebehla k uvedenému 
návrhu len voľná diskusia, bez hlasovania. 
Do voľnej diskusie sa zapojili  D. Dobrovodský, P. Hinka, D. Baránek, P. Bulko 

Zoznam 
podkladov 
k bodu 

Návrh na zmenu predpisu súťaže 1.liga žien 2023/2024 
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Bod č. 16 Zmena termínu prihlasovania do Z1 2023/2024 
 

Popis Tento bod bol do programu Konferencie SZFB zaradený na základe žiadosti                     
P. Bulka predloženej na konferencii. 

Vyjadrenia 
členov 
orgánu 

Vzhľadom k tomu, že konferencia nebola uznášaniaschopná, prebehla k uvedenému 
návrhu len voľná diskusia, bez hlasovania. 
Do voľnej diskusie sa zapojili  D. Dobrovodský, P. Hinka, D. Baránek, P. Bulko 

Zoznam 
podkladov 
k bodu 

Návrh na zmenu termínu prihlasovania do súťaže 1.liga žien 2023/2024  
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Bod č. 17 Diskusia 
Popis Diskusné príspevky delegátov.  

Vyjadrenia 
členov orgánu 

V. Roziak: opýtal sa ako  sa vyvíjajú rokovania s partnermi a navrhuje, aby 
prezídium malo možnosť nahliadať do zmlúv s partnermi 
M. Bortlík: opýtal sa, či sa dávajú zmluvy kontrolovať právnikom 
H. Kunšteková: informovala, že členovia prezídia majú možnosť prísť nahliadnuť 
do zmlúv na sekretariát SZFB, do sídla SZFB s.r.o. . 

J. Hvozdík: podal informácie týkajúce sa marketingu. Kontrola zmlúv právnikom 
závisí od možností s.r.o. a zväzu. Informoval, že prebieha rokovanie s novým veľkým 
partnerom a návrh zmluvy je na stole, ktorý zahŕňa aj prejednanie zmluvy zo strany 
prezídia Vysvetlil, že nemal záujem byť konateľom s.r.o., že by ním mal byť 
obchodník,  a je ochotný kedykoľvek postúpiť funkciu konateľa SZFB s.r.o. 
P. Zámečník: odprezentoval projekt Floorball Fit For Future (4F) 
P. Popovec: odprezentoval projekt 3 x 3 florbal 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



25 
 

 
 

Bod č. 18 Záver 
Popis Predsedajúci J. Hvozdík sa poďakoval delegátom za účasť na konferencii a zaželal im 

šťastnú cestu domov.  Prezident M. Kopejtko taktiež poďakoval a vyjadril sa, že sa 
teší na ďalšiu spoluprácu s klubmi. 

 
 
 
 
 
 
 

Vo Zvolene, dňa 1. júla 2023 
 
 
 
 
 
 
 

Zapisovateľ: Pavol Vrábeľ Predsedajúci: Juraj Hvozdík 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

Overovateľ: Michal Bortlík Overovateľ:  Peter Janda 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


